

Referat af bestyrelsesmøde den 24.08.26 i Keglesport Danmark.

Mødet blev afholdt online fra kl. 18.30 - ca. 21.30

Deltagere:

Thomas Jensen, Michael Zimmermann, Christian Schröder, Svend Jørgensen, Poul Larsen-Fedders, Anja Haulrich og Carl Emil A. Winther

DKeF: Katja Bødtger

Dagsordenspunkt	Referat	Opfølgning Hvem – Hvornår
Pkt. 1. Formand Thomas Jensen Orienteringer: IT-gruppen v. Niklas	Niklas deltog under punkt 1 for at gennemgå IT-ansøgningen til DIF. Bilag til punktet: Initiativpuljeansøgning Endeligt tilbud fra GoMember Ansøgning til DIF bliver afleveret i morgen den 25/8. Der er 3 pilotklubber der hjælper med at teste systemet. Det er RKK, NK og FFUK. Ud fra de 3 klubbers erfaringer bliver der lavet en skabelon de andre klubber kan bruge, når de tager sysmet i brug. Budgettet blev gennemgået og der ansøges om 489.550 kr. Vi får at vide om vi får pengene sidst i oktober. Hvis vi ikke får en bevilling, sættes projektet alligevel i gang. Den fremtidige drift af IT-systemet vil være en årlig udgift på 145.800 kr. Kommunikation af projektet starter med en artikel ud til klubberne i september. Herefter vil der komme løbende information ud så vi sikrer, at alle klubber er informeret tilstrækkeligt om projektet. Kurt Halvorsen er blevet en del af IT-gruppen og følger projektet sammen med Niklas og Katja.	Niklas og Katja følger op
Møder i DIF	Der er afholdt formandsmøde med DIFs formand, direktør og udviklingschef, hvor Thomas blev introduceret til DIF.	

- Philip og Alexander - Samarbejdet med kommunikations-konsulent Jonas Roulund Drøftelse: - Format for weekendmøderne	Torsdag den 27/8 er der møde med Bo fra DIF om strategien, hvor Thomas og Christian deltager. Der gøres status på arbejdet for første halve år af 2026. Der er formandsmøde i tivoli 3/9 hvor Thomas deltager. Philip og Alexander er kommet godt i gang. De hjælper Jonas med kampagnerne og ringer rundt for nogen udvalgte klubber. Der ud over arbejder på en markedsføringspakke til klubberne og på at hjælpe klubber med PR-materialer. Thomas, Christian og Katja har møde med dem på torsdag for at følge op på deres start i forbundet. Jonas har været presset af tid pga. Online kampagner og der er nu lavet en aftale om at han bliver sat op i timer i september og oktober til 15 timer om ugen. Herefter går han tilbage på 10 timer om ugen igen. Hvordan skal formatet for weekendmøderne være fremover? Thomas lagde op til at lave om i formatet, så vi ikke er på Scandic mere. Det bliver for dyrt. Bestyrelsen blev bedt om at tænke over, hvor vi ellers kan være og hvordan vi indtænker udvalgene i dette. Vi tager punktet på dagsordenen til budgetmødet den 27/9, så vi er sikre på at få booket lokaler til januar weekendmødet.	Thomas følger op Punktet kommer på dagsordenen igen den 27/9
Pkt. 2. Næstformand Christian Schrøder Orienteringer Get2gether og andre onlineportaler	Christian og Katja har deltaget i et møde med DIF-innovation Lab, der har anbefalet os at få en introduktion til app'en Get2gether. Det er en app der formidler kontakt mellem medlemmer i forskellige	Christian og Katja følger op.

	idrætsgrene, der gerne vil ud prøve andre idrætter. Det kunne måske være en måde at synliggøre keglesporten på. Lige nu er appen i testperiode på Nordsjælland og vi har derfor spurgt 8 OK om de vil hjælpe med at afprøve det og det har de sagt ja til. Derudover vil vi gerne synliggøre andre platforme (fx Boblberg) der spiller ind i vores strategiske mål om at få indtænke nye trends og tendenser. Vi forsøger at finde nogle klubber der vil afprøve Boblberg.	Christian følger op
Pkt. 3. 2. Næstformand Michael Zimmermann Orienteringer • Eliteudvalg • TU	Der er lige blevet lagt noget op på Facebook omkring landskampen i oktober. Vi håber, at der kan blive lavet noget reklame for landskampene. Der har lige være en delegation i Polen til Scrm den 22-23/8. Det var en god tur, men sportsligt ikke noget særligt. Der har været udfordringer med at booke baner, da seniorerne er begyndt at spille kampe i weekenderne. Vi finder selv en løsning her og nu, men vi ønsker at komme i dialog med seniorerne om problemet. Katja koordinerer et onlinemøde.	Thomas har kontakten til Jonas herom. Thomas og Michael deltager i et møde med seniorerne, som Katja får sat op.
Pkt. 4. Økonomiansvarlig Poul Larsen-Fedders Orienteringer	Der er sendt opkrævning ud på licenser og det ser ud til at kører efter planen. Poul gjorde opmærksom på, at vi får revision i uge 44. Bare så alle er orienteret. Der skal sendes opkrævning ud til deltagerne der har været med i Scrm.	Poul sender ud.
Pkt. 5. Svend Jørgensen Orienteringer		

-Dommere -Banekontrol (Lyngby)	Er i gang med at undersøge, om nogen af bohle-dommerne vil dømme classic. En af Classic banerne i Lyngby er blevet kasseret, men er ved med at blive udbedret. Svend har kontakt til hallen. Tonny Jensen har sagt ja til at hjælpe til med at få de sidste baner kontrolleret.	Svend følger op sammen med Daniel. Svend følger op
Pkt. 6. Anja Haulrich Orienteringer Roadshow Skilte	Efter et Roadshow i Nordals Keglecenter er vi blevet inspireret til at overveje, hvordan vi kan sætte skilte op, så keglebanerne bliver mere synlige for besøgende udefra. Anja vil gerne have skilte op, så keglebanerne bliver mere synlige. Bestyrelsen mente, at hvis vi prøver det af i Nordborg, så kan vi altid se på resultaterne efterfølgende. Man kunne også lave en spiseseddel / instruktion til nye spillere hvordan man spiller kegler, når der ikke er nogen fra klubben til stede. Der blev talt om en QR-kode, man kan scanne for at komme ind til en instruktionsvideo. Michael pointerede, at det er vigtigt at indtænke frivillige til at understøtte projektet.	Anja og evt. Carl følger op med Nordals.
Pkt. 7. Carl Emil Winther Orienteringer Synlighedskampagne	Carl har løbende møder med Jonas. Carl er ved at få et overblik over de forskellige tiltag. Næste møde er den 25/8.	
Pkt. 8. Katja Bødtger Orientering	Katja orienterede kort om kommende roadshowbesøg. Vi håber at kunne komme på besøg hos flere indenfor de kommende måneder.	Katja koordinerer møder
Pkt. 9. Næste møde	Næste bestyrelsesmøde er budgetmødet den 27.09.26 i Odense Keglecenter fra kl. 10 - 16	
Pkt. 10. Eventuelt	Keglesport Danmark er blevet inviteret til reception. Svend deltager og spurgte om hvad vi skal have med.	

	Dette gav anledning til en kort drøftelse af hvad forbundet generelt skal deltage i. Poul foreslog, at vi fremadrettet skal bruge vores gaverregulativ for at se, hvem og hvad vi giver gave til. Hvis vi ifølge gaverregulativet giver en gave, kan vi også være repræsenteret. Ellers skal vi ikke nødvendigvis være med til alt.	
--	--	--